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§29 Mötets öppnande 
 

Mötet öppnas av Mathilda Kahlqvist kl. 17:15.  
 

§30 Formalia 
 

103.1 Kallelseförfarandet godkändes. 
103.2 Mötesprotokollet 2019-02-13 godkändes med redaktionella ändringar. 
103.3 Isabel Carlsson valdes till justeringsperson. 
103.4 Dagens föredragningslista godkändes med tillägg av ny punkt 4 ”Styrelsen 
konstituerar sig”, ny punkt 5b ”Skatteverket”, ny punkt 12a ”Utvärdering tillgänglighet 
och ny punkt 12b ”Baltic Pharmaceutical Students`Seminar (BPSS). 

  
§31 Meddelanden 

a. Lokala studieråd 
Kristin Augustsson meddelar: 
Det var studieråd i Uppsala.  

 
AUR:s Ordförande Malin Andersson har haft mycket att göra och har bett om att få 
skicka en sammanfattning från deras nästa möte istället. SNAPS har blivit inbjudna 
till att få delta på AUR:s nästa möte och SNAPS har erbjudits att ha en egen punkt 
på dagordningen. AUR:s nästa möte äger rum på tisdag nästa vecka, 12/3. 
 

b. EPSA  
Isabel Carlsson meddelar: 
EPSA Science Day: Ansökan är öppen till 23 mars. 
Innebär att man som student får presentera ett forskningsprojekt genom både poster 
och muntlig presentation för andra deltagare samt professionella under Annual 
Congress. Första delen av dagen så är det en utställning med alla posters, där man 
redovisar sitt abstract. Andra delen av dagen presenterar man muntligt sitt projekt 
och publiken kan få ställa frågor. Det kommer även finnas en jury med som ger 
kommentarer och ställer frågor om ens projekt, juryn delar ut poäng till deltagarna. 
Vinnaren får delta gratis i ett av EUFEPS (The European Federation for 
Pharmaceutical Sciences) event. Alla som deltar får även sitt abstract publicerat i 
EPSA Students’ Science Publication. 
 

c. IPSF  
Ulrika Linde meddelar: 
- Ulrika Linde har haft två möten med IPSF där uppbyggnad av organisationen har 
diskuterats samt vilka åtaganden som förväntas av IPSF-CP.  
- Anmälan till World Congress i Kigali är öppen till den 31/3. Ulrika Linde och Linn 
Jansson kommer troligtvis att åka.  
- Anmälan till EuRS i Warszawa är öppen till den 24/3 

 
d. Övrigt  

Mathilda Kahlqvist meddelar: 
Mathilda, Ani och Isabel har deltagit på ett möte med representanter från FaS 
styrelse. FaS är mycket nöjda med hur vårt samarbete ser ut idag, men några punkter 
för förbättring identifierades. SNAPS kommer att ta kontakt med FaS Internationella 
Utskott för att undersöka hur det samarbetet ska se ut på bästa sätt. FaS kommer 
även undersöka möjligheten för SNAPS att få ta del av medlemsregistret. 



   
§32 Styrelsen konstituerar sig 

 
Kassör: Ani Avedis, EPSA-LS: Isabel Carlsson, Ordförande: Mathilda Kahlqvist, IPSF-
CP: Ulrika Linde, Sekreterare: Ebba Johansson, Ledamot: Kristin Augustsson, PR-
ansvarig: Naba Al-Mashhadani. 

 
§33 Ekonomi  
 

a. Utbetalningar – inga utbetalningar har gjorts sedan förra mötet. 
b. Skatteverket 

Kontrolluppgifter till skatteverket har skickats in så att vår revisor kan få lön. 
c. Ersättning för resa till Nationella rådet och Mingelmiddagsbiljetter för Pharmada 

Resa och boende för nationella rådet kostar 2391kr.  
Kristin Augustsson och Mathilda Kahlqvist lämnar mötet 17:27. 
Resterande diskuterar om kostnaderna för resa och boende till Nationella rådet 
utifrån två budgetar, en med sponsring och en utan sponsring. Eftersom SNAPS är 
de enda studierepresentanterna och är skyldiga att delta, landar diskussionen i att 
ersätta hela rese-och boendekostnaderna. 
17:43 Mathilda inflikar att Nationella rådet i höst är i Uppsala och att det inte 
kommer vara några resekostnader i höst. 
17:43 Mathilda Kahlqvist och Kristin Augustsson ansluter till mötet. 
Mötet beslutar att ersätta Kristin Augustsson 1544,2 kr och Mathilda Karlqvist 
847 kr för resa och boende med uppvisande av kvitto. 
 
Mötet diskuterar eventuell ersättning för mingelmiddagsbiljetter för Pharmada. En 
biljett till mingelmiddagen för Pharmada kostar 120 kr med alkohol och 100 kr 
utan alkohol. Eftersom det inte finns utrymme i budgeten och att man som 
privatperson gynnas av att närvara kommer mötet fram till att inte ersätta något för 
mingelmiddagsbiljetterna. 
Mötet beslutar att inte betala ut ersättning för Pharmadas mingelmiddag. 
 

§34 Sponsring 
 

Mathilda Kahlqvist har haft telefonmöte med Apotek Hjärtat och de kom fram till att göra 
en kampanj på sociala medier. Kampanjen ska vara i samband med valet till 
högskola/universitet och ska handla om varför man ska plugga farmaci, det ska också vara 
en live-sändning om varför man som student ska engagera sig. 
De ville också att SNAPS ska besluta hur många inlägg som ska göras samt när filmen ska 
spelas in. Mötet kommer fram till att Mathilda ska meddela av SNAPS vill ha två inlägg 
på vardera sida och att SNAPS kan kvällstid. 
 
Kontaktpersonen från Apoteksgruppen är tillbaka från semestern. Han återkommer till 
Mathilda när han har tid eller under Pharmada. 

 
§35 Representation 
 

a. Pharmada 2019 
Utifrån listan väljs företag som styrelsen ska prata med under Pharmada. 
Mötet uppdrar Ulrika Linde att göra ett google docx där tips skrivs in för skapa 
kontakt med företagen under Pharmada, deadline sätts till 12 mars. 
 



Mathilda Kahlqvist har fått mail från vår företagsvärd för att bestämma detaljerna 
kring vår närvaro på Pharmada. 
 

§36 Nationella rådet 
 

Det har inkommit 200 svar på enkäten och 20% av svaren är från Göteborg. Det bestäms 
att enkäten ska sammanställas den 16 mars och att man i sammanställningen ska fokusera 
på varför studenter inte engagerar sig, eftersom Nationella rådet efterfrågade det. 

 
§37 Produktportfölj 2019 
 

Ani Avedis presenterar produktportföljerna. 
Förslag till förbättring är att lägga paketpriser överst för att få produktportföljen mer 
sammanhängande. Eftersom företag har tyckt det är dyrt med inlägg på SNAPS instagram 
p.g.a. det låga följarantalet kan ingå ett inlägg på SNAPS instagram och facebook. Detta 
för ett högre följarantal. 
Under punkten ”studentaktiviteter” tillåts komma med förslag, vilka diskuteras i samråd 
med SNAPS, som sätter ett pris baserat på värdet av aktiviteten.  
Att man ska skriva att avtalet: ”Avser 6-månaders period från avtalets tecknande”. 
Generellt så ser den mycket bättre än förra. 
 
Mötet beslutar att anta produktportfölj 2019 med redaktionella ändringar. 

 
§38Kontakt med våra medlemmar 
 

SNAPS måste se över hur informationen når våra medlemmar och veta att informationen 
går fram. FaS ska undersöka om medlemmarnas kontaktuppgifter kan ges till SNAPS, 
men tillsvidare kan FaS medlemmar nås genom deras månadsmail. s.  
Ett annat förslag är att bli mer aktiv på SNAPS hemsida och att allt som läggs upp på 
Instagram och Facebook, även läggs upp på hemsidan. Det är viktigt att alltid hänvisa till 
våra sociala medier eftersom det är där informationen delas. 
 
Mötet uppdrar Mathilda Kahlqvist att fråga Göta studentkår och AUR om hur vi når våra 
medlemmar. 

 
§39Vampire cup 
 

Det har kommit en förfrågan om Sverige vill delta i en cup om att donera mest blod 
tillsammans med Estland och Danmark. 
Mötet diskuterar hur det ska genomföras. Förslag som diskuterades var: 
- att cupen pågår några gånger under året och att dessa tillfällen pågår i en eller några 

veckor. Vinnaren utses genom att procentuellt, utifrån antal medlemmar, beräkna hur 
mycket blod som donerats. 

- att det ska marknadsföras genom en föreläsning som handlar om “Varför man ska 
donera blod” eller att SNAPS tillsammans med blodbussen gör en film som delas på 
sociala medier. SNAPS kan marknadsföra på sociala medier när blodbussen är utanför 
BMC i Uppsala. 

I Danmark beräknar man antalet som ger blod genom att blodgivare uppger 
organisationens namn i samband med blodgivningen. Förslag på hur Sverige ska beräkna 
antalet som ger blod är att man uppger SNAPS vid blodgivningstillfället eller att det görs 
ett google sheet. 

 



§40 Public Health Campaign 
 

Kommer äga rum den 18 mars. En lokal på BMC är bokad och Leyla skickar produkter till 
goodiebags. Det måste göras ett Facebook-evenemang och i mån av tid göras en poster.  
Leyla representerar SUNSTAR GUM, vilka betalar för lunch, goodiebags och 3000 kr till 
SNAPS. 
 
Mötet uppdrar Isabel Carlsson att göra ett Facebook-evenemang. 

 

 
§41 Övriga frågor 
 

a. Utvärdering tillgänglighet 
Styrelsen tycker att det har varit en bra uppdelning mellan Facebook och mail. 
Förslaget om att kolla mailen en gång om dagen har fungerat bra och inte varit 
stressande. 
Förbättringar är att öka svarsfrekvensen vid diskussioner om exempelvis en ny 
produktportfölj och att deadlinen för diskussionen ska stå i ämnesraden. 
 
Nästa möte vill styrelsen diskutera om vad som ska vara på sociala medier. 

 
b. Baltic Pharmaceutical Students Seminar (BPSS) 

 
Mathilda Kahlqvist har fått ett mail från en student från Tartu. Det handlar om ett 
seminarium som kommer äga rum den 18-19 maj i Estland. Det är ett evenemang som 
hålls för tredje gången och är för Estland Lettland och Litauen, men denna gången ska 
även Finland vara med. Studenten undrar om Sverige också vill delta. Studenten 
skickade med posters och länk till deras facebook-evenemang men det är svårt att 
förstå vad seminariet ska handla om. Mathilda Kahlqvist ska svara studenten att det 
låter som ett roligt evenegemang men att det är lite tätt inpå och att SNAPS delar 
evenemanget på Facebook-sidan om hon kan få information om seminariets handling.  

 
§42 Ordet fritt  
 
§43 Nästa möte 
 

Nästa möte är den 11/4 kl.17.15.  
 
Eftersom Vårmötet är samma dag som ett studieråd i Uppsala, måste Vårmötet flyttas.  
 
Mötet beslutar att flytta Vårmötet till den 16 april. 
Mötet uppdrar Mathilda Kahlqvist att meddela studentkårerna att Vårmötet är den 16 
april. 

 
§44 Mötets avslutande 
 

Mötet avslutas av Mathilda Kahlqvist kl. 19:46. 
 

 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
__________________________   __________________________ 
Ordförande, Mathilda Kahlqvist   Sekreterare, Ebba Johansson 

 
 
 
 
 
__________________________ 
Justeringsperson, Isabel Carlsson  


